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Goedemiddag

Dat we die vraag daarbij stellen moeten we nog met PG definitief afhechten

Heb daarom in onderstaande stukje het woord mogelijk ingevoegd zodat deze lading is gedekt

Het is wel zo dat zowel PG als RIVM hebben aangegeven op basis van de definitieve resultaten sowieso naar het ventilatie advies

te willen kijken

Groeten
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Dank

Die laatste vraag aan het RIVM Is dat zo of moeten we dat dan nog regelen met RIVM en PG

En wie gaat die vraag aan RIVM voorleggen
Anders de minister straks dat hetgeregeld is

Laat je weten

Van

Verzonden donderdag 23 juli 2020 10 48
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Goedemorgen

Dank

Laten we de expertise vooral bij de experts houden en hier niet zelf beleid op gaan maken Maar die afweging is aan 10 2e

Definitieve stukje is dan

Onderzoek Aerosolen en luchtkwaliteit Sportscholen

Onder leiding van de TU Eindhoven wordt er onderzoek gedaan naar welke ventilatie maatregelen noodzakelijk zijn om een

gezonde luchtkwaliteit te behouden in sportscholen
De uitkomsten van dit onderzoek zullen halverwege augustus met VWS gedeeld worden

Vooruitlopend daarop heeft het team een studie gedaan met aanbevelingen op basis van de huidige beschikbare kennis Hieruit

concludeert men dat het te adviseren is om de normen van het Handboek Sportaccommodaties van NOC NSF aan te houden

Deze normen liggen 12 tot 24 keer hoger dan de normen van het bouwbesluit

Recent heeft het RIVM geconcludeerd dat er voorlopig minimaal aan de normen van het bouwbesluit moet worden voldaan

De voorlopige studie is dan ook gedeeld met het RIVM De eindresultaten van het onderzoek zullen half augustus ook gedeeld
worden met het RIVM met mogelijk de vraag of de uitkomsten van het onderzoek vragen om heroverweging van het eerdere

standpunt
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